
 

В п'ятницю 18-го січня 

делегація IPF, очолена 

Президентом IPF Гастоном 

Параджем, відвідала Будапешт 

(Угорщина) для зустрічі з 

Президентом Міжнародної 

Федерації важкої атлетики (IWF), 

паном Томасом Аяном.  

Ціллю цього візиту в 

прекрасному місті Будапешт було 

проінформувати пана Аяна, який 

являється почесним членом МОКу, відносно подання IPF до МОКу щодо 

визнання пауерліфтингу олімпійським видом спорту. Генеральний Секретар 

IPF, Емануель Шайбер, відповідальний за подання, описав панові Аяну його 

поточний статус-кво. Пан Парадж 

і Казначей IPF, пан Дітмар Вольф, 

також додали деякі важливі деталі 

справи. Пан Аян був дуже 

вражений роботою IPF, особливо в 

сфері боротьби з допінгом, а 

також тим, як IPF працює в сфері 

адміністрації, а саме, як IPF 

тримає контакт з федераціями-

членами та як співпрацює з 

новими претендентами на 

членство.  

Доктор Аян надав також деякі поради представникам IPF з приводу 

того, як завершити подання, і що 

являється найголовнішим для 

МОКу в прийнятті рішення 

відносно визнання.  

Він підкреслив також, що 

IPF - давно встановлена Федерація 

у світі спорту, і тепер точно готова 

до визнання МОКом.  

Пан Аян підтримуватиме 

подання IPF, а також розвиватиме 

близьку співпрацю між IPF та 

Міжнародним Паралімпійським Комітетом (ІРС), де пауерліфтинг (жим 

лежачи) вже входить в програму.  

На майбутнє всі учасники зустрічі погодились щодо необхідності 

ближчої співпраці між IWF та IPF і щодо важливості продовжувати щорічні 

зустрічі обох "братерських" федерацій.  

Делегацію IPF супроводжував Президент Угорської Федерації 

пауерліфтингу, пан Андрас Ронашекі та пан Міклос Фекете, представник 

відділу маркетингу IPF. 


